

## 主日崇拜程序

序 樂 Prelude		司琴 Pianist
唱 詩 264 感謝祢賜寶貴聖經 For Your Holy Book We Thank You		會眾
Praise	419 興起為耶穌 Stand Up, Stand Up for Jesus 252 願那靈火復興我 Holy Spirit Revive Me	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
特別 獻 樂		許瓊芳姊妹
Music Special		Sister Amanda Sun
讀 經	以賽亞書 6:1-8	會眾
Scripture	Isaiah 6:1-8	Congregation
主日學升級禮 Sunday School Promotion Ceremony		
<b>兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School</b>		
證 道	我在這裡，請差遣我！	劉再生牧師
Sermon	Here am I. Send me!	Rev. Solomon Liu
唱 詩	350 我已經決定	會眾
Praise	I Have Decided to Follow Jesus	Congregation
奉 獻		Alvin, Brain Jiang Brian Shao, Randolph
Offertory		
報 告		領會
Announcements		Liturgist
彼 此 問 安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		劉再生牧師
Benediction		Rev. Solomon Liu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

### 本週事奉表(2014年8月17日 10:00 AM)

證道 Sermon 翻譯 Interpreter 領會 Liturgist 翻譯 Interpreter	劉再生牧師 盛亦煒執事 陳慕全弟兄 Brother Joshua Liu	Sunday School 成主 Adults	合堂：《四福音合參》 劉再生牧師 English: Bro. Joshua Liu
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 凌樂蕙姊妹	幼幼 Toddler	Sandy, Jojo Mary
招待 Usher	Hershel & Lois Johnson Xin Hua & Gu Xiaolin	兒主 Children	
Power Point	張光睿弟兄	午餐 Lunch	Potluck
音控 Audio	Bro. Vincent Ho	8/22 (五)團契	暫 停
司獻 Offertory	Alvin, Brain Jiang Brian Shao, Randolph	8/23(六)小組	分區小組

## 報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 上主日有潘欣陽同學偕母Annie(來自上海)，及Binod Yogi弟兄(尼泊爾人，住NRH)初次參加崇拜，感謝主，求主保守賜福。
3. 聖工會議已通過「贊助同工與清寒學生進修學費辦法」，提供教會肢體關懷的具體作為，感謝主。
4. 週三(8/20)禱告會在教會聚會，請參加。
5. 週五(8/22)團契暫停，改為週六(8/23)分區小組團契，聚會內容、時地請參考教會網頁與電郵資訊。
6. 八月第五週五(8/29)將舉辦醫藥與健康專題講座，邀請蘭青醫師主講牙科醫學，歡迎參加。
7. 八月第五主日(8/31)為信徒見證主日，請預備心為主作見證。
8. 本週請為以下五個家庭代禱 — 馮蓓蒂姊妹家、楊慕生弟兄家、楊錦花姊妹家、葉衛平弟兄家、熊熠弟兄家。
9. 中華恩谷教會(Texas A&M)邀請我教會於9/27(六)晚間前往舉辦詩歌福音特會，請代禱。
10. 中文成主九月份起開始新課程系統，區分為福音班、基礎查經班，及研經班(一)、(二)，請代禱。
11. 全齡主日學接續在主日崇拜後上課 — \* 英文成主：R201 \* 青少年主日學在2F Youth Hall；\* 中文成主：合堂由劉牧師帶領《四福音合參》(會堂)；迎新座談(前廳)。
12. 肢體關懷與代禱：\* 為身體欠安的肢體 — 江航姊妹、杜一平姊妹、卜現法牧師、嚴生貴弟兄、陳蕙姊妹母親、古瑪麗師母的健康，施佩君姊妹產後復元。\* 為遠行肢體 — 張金先生在中國；卜牧師在香港；古柏恩牧師伉儷在台灣。\* 為在外地的及回家渡假的學子 — 饒敏西、姜悅、劉碩、魏孝琦、童依、童樂、姜波、黃羅曼、黃曼斯、邵博文、劉心寧。

## Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshipping with us for the first time. May God bless you.
2. Last Sunday, Andy Pan and mother Annie (from Shanghai) and Brother Binod Yogi (from Nepal) came to worship with us for the first time. May God bless them.
3. Church Council has adopted "Policy of Charity Love Gift Donation to Support Coworker and Low Income Student Education Tuition". It is to encourage congregation to care and support each other in terms of tuition assistance. Thank God.
4. Wednesday (8/20) Prayer Meeting will be at Church, please attend.

# 榮耀華人浸信會

## Glory Chinese Baptist Church

二〇一四年八月十七日 August 17, 2014

5. Friday (8/22) fellowship will be canceled; instead we will have small group fellowships on Saturday (8/23). Please find more details of when and where by church website and email.
6. On fifth Friday (8/29), there will be a health and medical seminar, Dr. Peter Qing Lan is invited to share information on dental health.
7. Fifth Sunday (8/31) will be believer testimony Sunday, please prepare.
8. Please pray for five families this week: Brother Robert Wardlaw、Brother Chi-Sheng Yang and family、Sister Jenny Yang and family、Brother David Yip and family、Brother Yi Xiong and family.
9. Grace Valley Chinese Church of College Station TX invites us to hold a Music Evangelical Event on Saturday 9/27 evening, please pray for the event.
10. Chinese Adults Sunday School: The new curriculum system will start in September, divided as fundamental bible study, advanced bible study I & II and Gospel, please pray for it.
11. All age Sunday Schools proceed after Sunday Worship: \*English Adults in room R201; \*Youth at 2F youth hall; \*Chinese Adults: Joint class Rev. Liu leads <The Four Gospels in Parallel> (Sanctuary); Welcome New Comers (Lobby).
12. Intercessions: Pray for \* Physically weak: Sis. Hang Jiang, Sis. Yiping Du, Rev. Pu, Bro. Shenggui Yan, Sis. Lois Johnson's mother, Mrs. Krueger's health. Sis. Peijun Shi's recovery after delivery. \* People traveling: Mr. Jin Zhang in China; Rev. Pu in H.K.; Rev. & Mrs. Krueger in Taiwan. \* College students away from home or come home during summer: Minxi, Joy Jiang, Michael Liu, David Wei, Scott, Betty, Jack, Luoman, Mansi, Steven, Cindy Liu.

### 上週統計 Last Week's Statistics (2014年8月10日)

主日崇拜 Sunday Worship	146人	姊妹會 Women Group	暫停
禱告會 Prayer Meeting	10人	週五團契 Friday Fellowship	46人
奉獻 General Offering	\$3465.00	Building	\$100 VBS \$350 Meal \$96.25

### 下週事奉 Next Week's Services (2014年8月24日)

證道 Sermon 翻譯 Interpreter 領會 Liturgist 翻譯 Interpreter	劉再生牧師 任偉良執事 Pastor Samuel Sun Brother Bob Liu	Sunday School 成主 Adults	合堂:《四福音合參》 劉再生牧師 English: Bro. Joshua Liu
司琴 Pianist	Youth Worship Team	幼幼 Toddler	Sandy, Jojo Mary
招待 Usher	Hershel & Lois Johnson Xin Hua & Gu Xiaolin	兒主 Children	
Power Point	張光睿弟兄	午餐 Lunch	劉趙秀娟師母 賴惠祺姊妹
音控 Audio	Bro. Vincent Ho	8/29 (五)團契	陳慕全弟兄
司獻 Offertory	Galen Hu, Lucy Xin Grace Wang, Jason	Friday Snack	林怡姊妹 呂曉莉姊妹



萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations  
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace  
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel  
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints  
 貞愛家庭的見證 The Testimony of Sacred Household

耶穌回答說：「那起初造人的，是造男造女，並且說：『因此，人要離開父母，與妻子連合，二人成為一體。』...  
 ... Jesus replied, that at the beginning the Creator made them male and female, and said, 'For this reason a man will leave his father and mother and be united to his wife, and the two will become one flesh.'  
 馬太福音 Matthew 19:4, 5

**Solomon Liu** Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773  
**Samuel Sun** Youth Pastor 孫守聖傳道 (817) 901-1645  
**Ivan Ho** Deacon 何森泉執事 (817) 266-0393  
**Alan Yam** Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964  
**David Sheng** Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131

6135 Holiday Lane  
 North Richland Hills  
 TX 76180  
 (817) 614-8956  
[glorycbc.org](http://glorycbc.org)  
[glorycbc@hotmail.com](mailto:glorycbc@hotmail.com)